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Svar
Vi som styrIT tycker att motionen var koncis och välskriven och ser både för- och nack-
delar med denna men vi har inte kommit till ett internt konsensus och väljer därför att
varken yrka på bifall eller avslag. Däremot vill vi presentera några tankar vi resonerade
kring som kan vara relevanta till diskussionen.

En stor fördel med detta är att valberedningen får mer tid att genomföra intervjuer.
Detta kan hjälpa underlätta verksamheten, vilket särskilt kan vara relevant under stres-
siga perioder som LP2. Å andra sidan skulle detta resultera i mindre tid för nominerade
och icke-nominerade att snacka ihop sig. Dessutom, om en kommitté* blir vakant i no-
mineringarna behövs tid för att lösa detta och denna förändring skulle göra det svårare.
Men om det däremot inte finns intresse för just en kommitté just det året ska inte
sektionsmötet vara rädda att att ha just den vakant.

* Detta är särskilt relevant för kommittéer som måste existera som är ett krav för att
sektionen ska få existera.


